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Μπόλαρης στο “ΟΡΘΟΔΟΞΙΑ”: “Βιώσαμε την 
τελετή της αφής”
/ Επικαιρότητα

Ο Υφυπουργός Εξωτερικών, κ. Μάρκος Μπόλαρης, μίλησε αποκλειστικά στο 
ΠΡΑΚΤΟΡΕΙΟ “ΟΡΘΟΔΟΞΙΑ” και στη δημοσιογράφο Μαρεβίνα Κουτσοβασίλη επί 
της φετινής αφής του Αγίου Φωτός, στέλνοντας επίκαιρο εορταστικό μήνυμα από 
την αίθουσα του θρόνου του Πατριαρχείου

Ωστόσο, ο κ. Υπουργός απέφυγε να απαντήσει στην ερώτηση της δημοσιογράφου, 
όταν ερωτήθηκε για ποιο λογο φέτος, την τελευταία στιγμή, αποφασίσθηκε να μην 
γίνει η υποδοχή του φωτός στο “Ελευθέριος Βενιζέλος” με τιμές αρχηγού κράτους.

Δείτε το βίντεο:

 

https://www.orthodoxianewsagency.gr/wp-content/uploads/2019/04/video-
1556369734.mp4
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